
Θέμα : Σχέδιο επιστολής για τον Υπουργό ΠΕΧΩΔΕ

Είναι γνωστό το πρόβλημα που προκαλεί η άναρχη εφαρμογή του θεσμού της 

μεταφοράς συντελεστή δόμησης. Ενόψει αυτού είναι αναγκαία η οριοθέτηση εκνέου, 

μετά τη γνωστή απόφαση της Ολομέλειας του ΣτΕ, του πεδίου εφαρμογής του θεσμού. 

Έτσι θα καταστεί δυνατή η εφαρμογή του στην πράξη και θα αξιοποιηθούν οι τίτλοι 

μεταφοράς που έχουν ήδη εκδοθεί.
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